

3		4 修改区域			5 描述		6 日期	
		<i>2</i> •	1	XXXXXXX				
								A
HOPESTAR	无线扬声器-H70	HOPESTAR		无线扬声器-H70				
拡牙音箱按键说明 : 1. 开机按键 长按开关机约3秒/次 2. 按键 "+" 短按:音量加 长按:下一曲 3. 按键 "一" 短按:音量減 长按:上一曲 4. 暂停/播放键 短按: 音量減 长按:上一曲 4. 暂停/播放键 短按: 播放/暂停 长按:退出/回连蓝牙连接 蓝牙模式下双击为回拨电话;短按:接听/挂断 來电情况下长按2秒为拒接电话 5. 灯按键 短按: 转换灯光模式 长按: 开/关灯 6. TWS按键(连接2个扬声器) 短按: 进入/退出TWS 长按:转换模式 4. 拉入/退出TWS 长按:转换模式 5. 灯接键 长按: 转换模式 6. TF插孔(支持64GB) 振入TF卡时,默认为TF卡播放模式8USB插孔 10. Type-c 插孔 插入Type-c 插孔 插入Type-c 插孔 插入Type-c 充电线时,默认为设备充电	 使用说明: 1. 无线配对 打开无线设备,搜索蓝牙配对名称:HOPESTAR-H70 连接配对。 2. 播放指示: 蓝牙搜索状态:白灯快闪,约0.5秒/次。 蓝牙配对状态:白灯常亮播放状态:白灯灯慢闪约1秒/次。 3. 充电指示灯: 充电为4颗流水灯闪烁 电量充满时4颗灯常亮 4. 语音提示: 1. 开/关机有语音提示音。 2. 音量加到最大音量有语音提示,最小音量无语音提示。 3. 当机器电量过低时,有低电提示音。 3. 当机器电量过低时,有低电提示音。 4. 横式切换顺序:蓝牙模式-TF卡模式-U盘模式-AUX模式, 模式:后插优先。 6. 音量要求: 开机默认音量70% 7. 省电功能 无工作状态 15分钟自动关机 8. TWS (真无线立体声) 操作说明 请确保两个扬声器是同一型号。使用TWS有两种连接方式: 第一种方式: 打开两个扬声器并按其中一个TWS键,直到听到"哔"声, 表示连接成功。然后连接手机的蓝牙,播放音乐。 	 第二种方式: 1.打开一个扬声器,连接到手机的蓝牙。 2.连接成功后,打开第二个扬声器。按下第一个扬声器的 TWS键,已连接蓝牙。听到"嘟嘟嘟"确认后,扬声器连接上, 你就可以开始播放音乐了。 注意事项: TWS功能只有在两个扬声器型号相同,且工作在蓝牙模式下 (不支持TF卡或USB模式)才能使用。 点击"TWS按键"即可配对,也可断开连接。 拉障打除: 1.自动关机:电池电量不足时会自动开启电池保护,请充电4小时 后使用。 2.无法播放音乐:音乐文件存储路径不能被播放器识别,音乐文件 请存储在可移动设备的根目录下。 3.连接电脑无声:电脑界面连接错误,请选择正确的音频输出端口 4.按键无反应或功能错乱:关机后重试。 5.复位:当机器出现异常情况时,可用细长圆棒,按压AUX后面 孔中的复位按钮进行复位 	 用户名: 联系电话: 购买日期: 产品编号: 维护故障:	3 保修		正面		B
HOPESTAR	WIreless speaker-H70	HOPESTAR 1. Turn on one speaker and connect it to the Bluetooth of the		reless speaker-H70				
Long press:Disconnect/connect to bluetooth Double click in Bluetooth mode to call back; single click to answer/end; In case of a call, long press for 2 seconds to reject the call. 5. Light button Short press: Switch Light mode Long press: Turn on/off light 6. TWS Button (Connect 2 speakers) Short press: Connect/disconnect TWS Long press: Switch modes 7. AUX jack Standard Φ 3.5mm audio jack 8. TF jack (Max 64GB) When insert the TF card , the default is the TF card playing mode 9.USB jack When insert the USB flash, it defaults to USB playback mode 10. Type-C jack The charging cable connector, when plugged into the Type-C charging cable, charges the device by default. Directions for use: 1. Wireless pairing Turn on the wireless device and search for the Bluetooth pairing name: HOPESTAR-H70 to connect. 2. Play Instructions: Bluetooth search status: The white light flashes quickly, about 0.5 seconds per flash.	 Bluetooth pairing status: The white light remains on steadily. Playback status: The white light flashes slowly, about once per second. 3. Charging indicator: When charging, four running water lights flash. Four lights are always on when the battery is fully charged. 4. Voice prompt: 4.1. There is a voice prompt when turning on/off; 4.2. When the volume is increased to the maximum volume.there will be a voice prompt, and the minimum volume will not have a voice prompt. 5. Mode switching: 5.1 Turn on the Bluetooth mode by default 5.2. The device switches modes in the following sequence: Wireless mode → TF card mode → USB mode → AUX mode. 6. Volume Requirements: The default volume at power-on is 70%. 8.TWS (True Wireless stereo) Operation instructions Make sure that the two speakers are the same model. There are two ways to connect using TWS: First way : Turn on both speakers and press one of the series keys until you hear a "beep," indicating successful connection.Then connect the Bluetooth of the mobile phone to play music. Second way: 	 mobile phone. 2. Once connected, turn on the second speaker.3. Press the series key of the first speaker, already connected with Bluetooth. After hearing "dududu" for confirmation, the speakers are connected, and you can start playing music. > Note: TWS function is available only when both speakers are the same model, operating in Bluetooth mode (not compatible with TF card or USB mode). Click the "TWS" button once to pair or disconnect the speakers. Troubleshooting: 1. Automatic shutdown: when the battery power is low, the battery protection will be turned on automatically and remind you through beep voice prompt for three times then automatic shutdown, please charge for 4 hours After use. 2. Cannot play music: The storage path of the music file cannot 	Product Username: Contact number: Date of purchase: d Product number: Maintenance failure: m			反面		С
	深圳品质人生	<u></u> 主科技有限公		J单编号: 料号:				
设	: LZY	Y 2024-1		文件编号:	001			
	·····································				H70-中性说明书		页次:1/1	

HOPESTAR	无线扬声器-H70	HOPESTAR	无线扬声器-H70
	 使用说明: 5. 无线配对 打开无线设备,搜索蓝牙配对名称:HOPESTAR-H70 连接配对。 7. 播放指示: 磁牙搜索状态:白灯快闪,约0.5秒/次。 蓝牙配对状态:白灯常亮.播放状态:白灯灯慢闪约1秒/次。 3. 充电指示灯: 不电为4颗流水灯闪烁 电量充满时4颗灯常亮 4. 语音提示: 1. 开/关机有语音提示音。 2. 音量加到最大音量有语音提示,最小音量无语音提示。 3. 当机器电量过低时,有低电提示音。 3. 当机器电量过低时,有低电提示音。 5. 模式切换顺序:蓝牙模式-TF卡模式-U盘模式-AUX模式, 模式:后插优先。 6. 音量要求: 开机默认语量70% 7. 省电功能 无工作状态 15分钟自动关机 8. TWS (真无线立体声)操作说明 请确保两个扬声器是同一型号。使用TWS有两种连接方式: 第一种方式: 打开两个扬声器并按其中一个TWS键,直到听到"哔"声,表示连接成功。然后连接手机的蓝牙,播放音乐。 	 第二种方式: 1.打开一个扬声器,连接到手机的蓝牙。 2.连接成功后,打开第二个扬声器。按下第一个扬声器的 TWS键,已连接蓝牙。听到"嘟嘟嘟"确认后,扬声器连接上, 你就可以开始播放音乐了。 注意事项: TWS功能只有在两个扬声器型号相同,且工作在蓝牙模式下 (不支持TF卡或USB模式)才能使用。 点击"TWS按键"即可配对,也可断开连接。 敌[位][1][1][1][1][1][1][1][1][1][1][1][1][1]	产品保修 用户名:
HOPESTAR	Wireless speaker-H70	HOPESTAR	Wireless speaker-H70

Long press:Disconnect/connect to bluetooth
Double click in Bluetooth mode to call back; single click to
answer/end;

		4	4		5		6	
		修改区域		描述		日期	担当	
								A
	无线扬声器-H70	HOPESTAR 第二种方式:		无线扬声器-H70				
下一曲 上一曲 砖听/挂断 开/关灯 转换模式	 使用说明: 无线配对 打开无线设备,搜索蓝牙配对名称:HOPESTAR-H70 连接配对。 播放指示: 蓝牙搜索状态:白灯快闪,约0.5秒/次。 蓝牙配对状态:白灯快闪,约0.5秒/次。 苏电为对状态:白灯常亮播放状态:白灯灯慢闪约1秒/次。 充电为4颗流水灯闪烁 电量充满时4颗灯常亮 语着提示: 开/关机有语音提示音。 音量加到最大音量有语音提示,最小音量无语音提示。 当机器电量过低时,有低电提示音。 僅式切换: 开机默认进入蓝牙模式。 模式切换顺序:蓝牙模式-TF卡模式-U盘模式-AUX模式, 模式:后插优先。 音量要求: 开机默认音量70% TWS(真无线立体声)操作说明 请确保两个扬声器是同一型号。使用TWS有两种连接方式: 第一种方式: 打开两个扬声器并按其中一个TWS键,直到听到"哔"声, 表示连接成功。然后连接手机的蓝牙,播放音乐。 	1. 打开一个扬声器,连接到手机的蓝牙。 2. 连接成功后,打开第二个扬声器。按下第一个扬声器的 TWS键,已连接蓝牙。听到"嘟嘟嘟"确认后,扬声器连接上, 你就可以开始播放音乐了。 注意事项: TWS功能只有在两个扬声器型号相同,且工作在蓝牙模式下 (不支持TF卡或USB模式)才能使用。 点击"TWS按键"即可配对,也可断开连接。 大陸 障排除: 1. 自动关机:电池电量不足时会自动开启电池保护,请充电4小时 后使用。 2. 无法播放音乐:音乐文件存储路径不能被播放器识别,音乐文件 请存储在可移动设备的根目录下。 3. 连接电脑无声:电脑界面连接错误,请选择正确的音频输出端口 4. 按键无反应或功能错乱:关机后重试。	产品 。 用户名: 联系电话: 购买日期: 产品编号: 维护故障:	保修		正面		B
oth ck; single click to to reject the call. = TF card playing mode SB playback mode ged into the Type-C fault. the Bluetooth shes quickly, about 0.5	 Bluetooth pairing status: The white light remains on steadily. Playback status: The white light flashes slowly, about once per second. J. Charging indicator: When charging, four running water lights flash. Four lights are always on when the battery is fully charged. J. Voice prompt: 1. There is a voice prompt when turning on/off; 2. When the volume is increased to the maximum volume.there will be a voice prompt, and the minimum volume will not have a voice prompt. 3. When the power of the machine is too low, there is a low power voice prompt. 5.1 Turn on the Bluetooth mode by default 5.2 The device switches modes in the following sequence: Wireless mode → TF card mode → USB mode → AUX mode. 6. Volume Requirements: The default volume at power-on is 70%. 7.Two (True Wireless stereo) Operation instructions Make sure that the two speakers are the same model. There are two ways to connect using TWS: First way : Turn on both speakers and press one of the series keys until you hear a "beep," indicating successful connection.Then connect the Bluetooth of the mobile phone to play music. Second way: 	 > Note: TWS function is available only when both speakers are the same model, operating in Bluetooth mode (not compatible with TF card or USB mode). Click the "TWS" button once to pair or disconnect the speakers. Troubleshooting: Automatic shutdown: when the battery power is low, the battery protection will be turned on automatically and remind you through beep voice prompt for three times then automatic shutdown, please charge for 4 hours After use. Cannot play music: The storage path of the music file cannot be recognized by the player, and the music file Please store it 	Product N Username: Contact number: Date of purchase: roduct number: Aaintenance failure:					С
	深圳品质人生 计: LZY	E科技有限公司	_]	「单编号: 料号: :件编号:	001			D
	レート 务:	2024-11		名称:	H70-中性说明书			
	 子:			审核:			页次:1/1	
	构:			核准:			版次:1.0	
		4			5		6	

FCC Warnning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection againstharmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiateradio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, maycause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee thatinterference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmfulinterference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipmentoff and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of thefollowing measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm between the radiator and your body.